
Fortsatt ekonomi i balans i bokslutet för 2013/2014. Välkommen till årsmötet 

tisdagen den 17 juni 2014. 

Piteå Hockeys bokslut per 30.4.2014 är nu klart. Trots de stora kostnader som uppstod – på 

grund av många långa och dyra resor under A-lagets Play off och kvalserie till Allsvenskan 

redovisar PHC åter ett överskott på ca 100.000:-- och ett positivt  eget kapital. Vi uppfyller 

därmed fortsatt alla de ekonomiska och organisatoriska krav som licensnämnden för 

Hockeyettan på uppdrag av Svenska Ishockeyförbundet har ställt på de föreningar som 

spelar i de fyra serierna Hockeyettan. 

Ett hjärtligt tack till alla Ni som på olika sätt deltagit i vår verksamhet och med Er insats 

bidragit till att en Säker och Trygg förening på alla nivåer från ungdom upp till 

representationslaget. Piteå Hockey är en av de första föreningarna som certifierats som en 

säker och trygg förening. 

Piteå Hockeys årsmöte äger rum tisdagen den 17 juni 2014 kl. 19.00 i ”Vippen” på LF 

Arena. 

Dit är du som medlem hjärtligt välkommen för att lyssna, fråga och besluta om PHC:s 

bokslut, val och framtida visioner. Valberedningen arbetar för närvarande med att slutföra 

sitt arbete. Förslag på kandidater till olika uppdrag kommer att vara klart före mötet så vill 

man inte kandidera till en styrelsepost så kan och bör man riskfritt närvara på mötet för att 

kunna påverka föreningens framtid. 

Välkommen 

Ove Marklund 

Ordförande Piteå HC 


